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 Verslag GMR-vergadering 21-02-2023 
Agenda Inhoud 

1. Opening  Door de voorzitter. Met een speciaal welkom aan Lieseth Bakker-Brusse, lid van de 
RvT. Zij zal vanavond op uitnodiging spreken over haar werk binnen de RvT. En een 
welkom aan Lotte Voogsgeerd als nieuwe bestuurssecretaris van Consent.   

2.a Med. vz. Zie punt 11.  

2.b Med. secr. Zie punt 5.   

2.c Med. verg. Tevens rondvraag. Een vraag m.b.t. huisvesting, IHP.  

3. Agenda  Wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Verslag  Vraag: Hoe ver is men met de invulling van de 30 fte aan nieuwe benoemingsruim-
te? Antwoord: 20 fte is al vergeven. We verwachten in het komende formatie-
proces dit verder te kunnen aanvullen. Verslag en presentielijst vergadering van 
20-12-2022 worden ongewijzigd vastgesteld met dank aan de secretaris.  

5. Ingekomen 
st  

N.a.v. de MJB en de Marap waren enkele vragen binnengekomen die schriftelijk 
beantwoord zijn. Deze vragen met antwoorden zal de secretaris na deze 
vergadering iedereen toesturen en bijvoegen bij het verslag.  

6. Mede-
delingen CvB 

-We zitten nu midden in het bestuurlijk toezicht van de inspectie. 5 scholen zijn nu 
bezocht. Niet alle oordelen staan nu vast. De ontwikkelingen zijn mooi, maar er 
wordt strak naar de foto en niet naar de film gekeken. Daarom vallen er nu 
onvoldoendes, waarvan het CvB vindt dat die onterecht zijn. Duidelijk is te merken 
dat er bij het Ministerie een andere, zakelijke wind is gaan waaien. We zien dat er 
een verbinding wordt gemaakt tussen bestuurlijk kwaliteitstoezicht en 
kwaliteitstoezicht op scholen. Zelf houden we visitaties vanuit een waarderend 
kader, zoals we dat altijd al deden. Er is nu minder waardering en er zijn duidelijke 
afvinklijstjes. We zien een beweging naar recentralisatie – sturing vanuit Den Haag, 
nog geen jaar na alle coronaperikelen; de NPO-middelen zijn wegens tekorten op 
de arbeidsmarkt nog niet eens ingezet. Schoolteams hebben zich meer dan 100% 
langdurig ingezet en dat wordt nu niet in de context meegenomen. Dit werkt 
demoraliserend; er is urgentiebesef en we willen het vak aantrekkelijker maken, 
maar krijgen van hogerhand een mes in de rug.  
Vraag: Wanneer dit de hele onderwijssector raakt, gaat de hele sector hier ook iets 
mee doen? Antwoord: Ook de PO-raad gaat zich hiermee bemoeien. Onder de 
meer dan 900 schoolbesturen, waaronder veel heel kleine, in het land bestaat ook 
onkunde en is grote verdeeldheid: moet men het ministerie goedlachs volgen of 
oppositie voeren? Vraag: Welke consequenties heeft dit nu voor Consent? 
Antwoord: Er zullen herstelopdrachten komen. Bij grote achterstand kan zelfs de 
bekostiging worden ingehouden, waarbij een school zou moeten sluiten, maar 
daar is vooralsnog geen sprake van. Opmerking: In het voorgesprek met het DB 
van de GMR bleek wel dat de inspectie op zoek was naar informatie over de 
basisvaardigheden; hoe die momenteel gepositioneerd zijn. Dat is toen overigens 
als een heel positief gesprek ervaren.  
-Verhuizing bestuurskantoor. De planning loopt goed, hoewel er iets achterstand is 
opgelopen. Mocht er m.b.t. de huur een gat van enkele weken vallen dan kan het 
bestuurskantoor tijdelijk weer thuis gaan werken. Mocht het langer duren komt er 
een praktischer oplossing.  
-Er zijn op het bestuurskantoor enkele personele veranderingen, waaronder op 
ICT-gebied. Dit is nu tijdelijk uitbesteed aan Heutink. Er wordt gewerkt aan 
beveiliging tegen bv digitale hackers.  
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-N.a.v. de rondvraag: Hoe staat het nu met huisvesting, IHP. In hoeverre lopen de 
verbeterplannen op tijd. Antwoord: De eerste periode van vijf jaar is begonnen en 
er is vertraging opgelopen. Die is met name op procesgebied te merken, naast bv 
problemen in de bouwsector. De budgettering per vijf jaar is belangrijk: bij een 
vertraging van de eerste tranche kiezen we ervoor om de volgende vijf jaar wel op 
tijd te laten beginnen. De gemaakte prioriteringsvolgorde willen we blijven 
aanhouden. Ontwikkelingen op duurzaamheid, behoeften vanuit de gemeente 
(IKC, Huis van de Wijk, gezondheidscentrum etc.) en de kinderaantallen in de wijk 
veranderen ook continu. Dit maakt de praktijk complexer dan verwacht.  

7. RvT Uitnodiging Lieseth Bakker-Brusse, vicevoorzitter van de Raad van Toezicht. 
Mw. Bakker is als commercieel bedrijfseconoom gecombineerd met een 
onderwijskundige achtergrond lid van de RvT. Als medewerker bij het SLO en o.a. 
als adviseur en directeur/rector in het onderwijsveld heeft zij veel ervaring. De 
Raad is behalve toezichthouder op het besturen ook werkgever en klankbord voor 
het CvB. Wat aanspreekt in de rol van de RvT is het waarderend toezichthouden, 
zoals het CvB zich ook positioneert t.o.v. de scholen. De RvT en de GMR bevestigen 
wederzijds dat er een goede en waardevolle onderlinge relatie bestaat.  
Met dank aan mw. Bakker  

8.Marap Q3 Derde kwartaal ’22. De vragen die schriftelijk waren binnengekomen zijn inmiddels 
beantwoord. Dit is toegestuurd na de vergadering. 

9. Onderwijs-
kwaliteit  

Monique Leppink vertelt a.d.h.v. een presentatie over de laatste ontwikkelingen 
m.b.t. onderwijskwaliteit en zal hierbij ook ingaan op de huidige ontwikkelingen bij 
het Samenwerkingsverband. De presentatie wordt met het verslag meegestuurd. 
Zij ging met name in op de driejarige kwaliteitscyclus waarin waarderende 
visitaties aan de scholen worden gebracht. Hieruit komen ontwikkelpunten voort 
waaraan dan op school- of op bestuursniveau gewerkt kan worden. Ook worden 
IB- en SPOE-bijeenkomsten georganiseerd om aan kwaliteit te werken. 
Ontwikkelingen van uit het Samenwerkingsverband worden ook nauwgezet 
gevolgd. Dat heette eerst 23-02, nu is dat TwintigOostVO. Er is een nieuw 
ondersteuningsplan opgesteld met een leerlingbelofte. Dit is op de eigen website 
terug te vinden. Binnen de eigen scholen wordt er gewerkt aan inclusiviteit en 
differentiatie. Ook de ontvlechting met het VCO is hier onder de aandacht.  
Met dank aan mw. Leppink  

10. Vakantie-
rooster 23-24  

Er wordt unaniem ingestemd met het voorgenomen besluit.   

11. GMR 
voorzitterscha
p 

In de loop van 2023 zal er een eind komen aan het voorzitterschap van Marc 
Altink. GMR-leden worden opgeroepen eens na te denken over kandidaten voor 
het voorzitterschap onder de ouders binnen Consent, al dan geen (G)MR-lid.    

12. Slotronde   Afgesloten met een hapje en drankje. Met dank aan de gastvrijheid van de 
Prinseschool voor het gebruik van de teamroom. 

                                    Doel  Door  

Volgende 
verg. 
 
 

DB: ma 03-04-2023 GMR: di 18-04-2023  
Agendapunten volgens activiteitenplan:  
-Marap 4e kwartaal 
-Sociaal veiligheidsplan wijzigingen/voortgang 
-Begroting tussenbalans n.a.v. RCF  
Voorraadagenda: 

 
 
Informeren 
Informeren 
Informeren 

 
 
CvB 
CvB 
CvB 

 Overige data GMR: Di 27-6 

 

Bert Oude Engberink, ambtelijk secretaris GMR Consent      Email: secretaris.gmr@consentscholen.nl       Tel. 06 300 898 65 
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